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ZAPISNIK 
20. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

22.2.2014. god. s početkom u 10,00 sati u Domu kulture u Dražicama 
 

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, M. Mauhar, A. Loknar, A. Štemberger, T. Tondini, D. 
Sokolić, D. Mušćo, J. Pavić, J. Crnković i A. Petrinić 
Odsutni: B. Miklić i R. Abramović (opravdano) 
Ostali prisutni: B. Marković i B. Zaharija 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 19. sjednice IO-a 
2. Molba LD „Divokoza“ Donje Jelenje za prijem u Savez 
3. Izvješće o elementarnoj nepogodi u Gorskom kotaru 
4. Izvještaj o iskaznicama za strane lovce za 2013. godinu 
5. Izvještaj Izdavačkog savjeta o Monografiji povodom 20. godina LS PGŽ-e 
6. Izvještaj o završetku obrazovanja kadrova u lovstvu 
7. Dogovor oko podjele diploma i odlikovanja 
8. Informacija o završnom računu LS PGŽ-e 
9. Informacija o naplati članarine za 2014/15. godinu 
10. Razno 

 
Predsjednik dr.sc. Josip Malnar je pozdravio nazočne i prepustio uvodnu riječ domaćinu,  

predsjedniku LD „Jelen“ Čavle Borisu Zahariji. 
B. Zaharija je u svoje osobno ime i u ime svoje udruge pozdravio sve prisutne, zaželio  

uspješan i ugodan rad te zadovoljstvo što je imao čast ugostiti članove Izvršnog odbora i 
druge lovce povodom svečanosti koja će se održati nakon ove sjednice. 
 

Prije usvajanja Dnevnog reda predsjednik je predložio da se točka 5. Izvještaj  
Izdavačkog savjeta o Monografiji povodom 20. godina LS PGŽ-e skine s današnje rasprave 
jer izvjestioc, odnosno predsjednik Izdavačkog savjeta B. Miklić nije prisutan, pa predlaže da 
ovu točku dnevnog reda raspravimo na idućoj sjednici. 

M. Linić je kao predsjednik Inventurne komisije predložio da se pod točku 5 Dnevnog  
reda uvrsti Izvješće inventurne komisije. 

Ovakve izmjene Dnevnog reda jednoglasno su prihvaćene. 
 

Ad. 1.  
U svezi verifikacije zapisnika sa 19. sjednice I. Bolonić se opetovano osvrnuo da u LD  

Orebica Krk ima 9 članova koji bilježe preko 50 godina staža i aktivnosti u lovstvu, pa bi i ti 
lovci trebali dobiti plakete za dugogodišnji rad. Naglasio je da je o tome govorio na 
prethodnoj sjednici i da je takav zaključak izveo iz odredbi Pravilnika. 

M. Linić se osvrnuo na već dat odgovor na ovo pitanje na prethodnoj sjednici te  
ponavlja da svi prijedlozi proizlaze iz lovačkih udruga, a ne od Povjerenstva za lovačka 
odlikovanja LS PGŽ. 
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Na kraju je predsjednik Saveza predložio da se od strane Saveza svim lovačkim  

udrugama dostavi poziv sa zahtjevom da dostave popis članova u svojim udrugama koji su 
ostvarili staž u lovstvu preko 50 godina, pa će se razmotriti na sjednici Povjerenstva za 
lovačka odlikovanja o načinu priznavanja dugogodišnjeg rada tih lovaca i dodjele plaketa, 
možda na skupštini ili prigodom proslave 20. godina Lovačkog saveza PGŽ-e. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen, kao i verifikacija Zapisnika sa 19. sjednice  
Izvršnog odbora. 

 
Ad. 2. 
 

Pod ovom točkom razmatrana je LD „Divokoza“ Donje Jelenje za prijem u članstvo  
Lovačkog saveza PGŽ-e.  

Nakon svekolike rasprave svih članova Izvršnog odbora konstatirano je da je ova  
udruga registrirana kod Državne uprave i da nema lovišta. Statutom Saveza utvrđeno je da 
se lovačko društvo ili udruga može i ne mora primiti u članstvo Saveza.  

Posebno je naglašena odluka Skupštine Lovačkog saveza PGŽ-e od 2.6.2012.  
godine, na kojoj je molba LD-a „Divokoza“ Jelenje za prijem u članstvo Saveza odbijena. 
 
Ad. 3.  

Povodom ove točke Dnevnog reda, Predsjednik je izvijestio o velikim štetama  
nastalim u lovištima zbog vremenske nepogode koja je zadesila Gorski kotar zbog leda i 
ledene kiše. Naglasio je da su osim flore i faune stradali i lovno-tehnički objekti, posebno 
automatske hranilice, poglavito elektronika. Smatra da će se prava slika nastalih šteta moći 
utvrditi tek nakon stabilizacije vremena i obilaska lovišta. Naglasio je da će trebati od 
lovačkih društava sa područja Gorskog kotara zatražiti da se obiđu sva lovišta, da se 
evidentiraju štete te da lovačke udruge o tome dostave izvješća LS PGŽ-e, nakon čega 
ćemo odlučiti na koji način bi trebalo izvršiti bar djelomičnu sanaciju. 

Prije svega, morali bi izvijestiti o tome nadležno ministarstvo i HLS, kao i Županiju te  
od njih zatražiti pomoć u saniranju šteta u različitim mogućim oblicima, kroz umanjivanja 
članarina, umanjivanja lovozakupnina i na druge načine pomoći lovačkim udrugama. 
Sam predsjednik je naglasio da je već kontaktirao određene kompetentne ljude i najavio 
razgovore o tome. 

Naglasio je da određena pripomoć lovačkim udrugama Gorskog kotara već učinjena,  
dodjelom ukupno 14 agregata raspoređenih u 11 lovačkih udruga, pri čemu je svakom 
društvu trajno dodijeljen po jedan agregat za moguće buduće slične slučajeve, dok su tri 
agregata dana na revers. 

Isto tako, za prvu ruku date su na raspodjelu dvije tone kukuruza u zrnu, koje je  
donirao Lovački savez Virovitičko-podravske županije. 

A. Loknar smatra da od doniranu količinu kukuruza treba rasporediti tako da ga dobiju  
društva gdje su nastale najveće štete, dok M. Mauhar slikovito iznosi štete na flori i fauni. 

J. Crnković naglašava da će vjerojatno nakon utvrđenog stanja trebati razmisliti o  
smanjenom broju odstrela, a time i sa smanjenim lovozakupninama. 

Na kraju je predsjednik Saveza predložio da se iduća sjednica IO-a održi na području  
čabarskog kraja (može Gerovo), te da se tom prilikom pokuša još jednom utvrditi koliko je 
divljači stradalo. Govorio je o tome da su ta područja isprepletena kanjonima i da je divljač 
zimi koncentrirana u njima kao u zimovalištima, ali se tu nalaze i predatori pa će se tek 
kasnije naći stradala divljač. 
 
 
Ad. 4.  

Pod ovom točkom izvijestio je Predsjednik Saveza, navevši da je u 2013. godini  
izdano 722 lovačke iskaznice za strance, što je povećanje u odnosu na prethodnu godinu za 
oko 70-ak iskaznica. To govori o tome da još uvijek postoji značajan interes stranaca za 
komercijalni lov, prije svega šljuka, na našem području. 
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Ad. 5 

Izvještaj o inventuri osnovnih sredstava i sitnog inventara podnio je predsjednik  
Inventurne komisije naglasivši da je inventura obavljena po stavkama te da je identična iz 
prethodne godine. Naveo je da se određena sredstva nalaze kod rogista, te da će trebati 
odlučiti o tome kako postupiti sa tim sredstvima. Inventurom je utvrđeno da treba otpisati 
jednu oštećenu daktilografsku stolicu.  

Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
Ad. 6 
 

Izvješće o obrazovanju kadrova u lovstvu za 2013/14. podnio je predsjednik  
povjerenstva T. Tondini, naglasivši da su ispiti za lovce održavani u tri termina (dva u 
studeno 2013. i jedan u siječnju 2014.), te da je ispitu za lovce pristupilo 42 kandidata, od 
kojih je 40 položilo lovački ispit (95,24 %), a ispitu za lovočuvare pristupila 4 kandidata, koji 
su uspješno položili ispit (100%). Naglasio je da interes ove godine umanjen, ali da još uvijek 
postoji interes mogućih kandidata za polaganje ispita. Za ocjenjivače trofeja do sada su 
prijavljena 2 kandidata, a kako je za grupu potrebno najmanje 5 kandidata, ovaj dio će se 
odraditi kada se popuni grupa. Izvijestio je da bi za naredni period odrediti pedagoškog 
voditelja koji je potreban i prema propisima. 

Predsjednik Saveza se osvrnuo na izuzetnu kvalitetnost predavača i ispitivača, a  
pripomenuo je da bi trebalo razmotriti aktivnost rogista kojima su date određene pogodnosti 
(odore i dr.), a koji današnjeg svečanog dana nisu nazočni. 

A. Štemberger je napomenuo da postoji mogućnost angažmana pjevačkog zbora  
„Matija Laginja“ iz Klane, koji bi vrlo rado uveličali naše svečanosti svojim sudjelovanjem. 
 
Ad. 7 

 
U svezi podjele diploma i lovačkih odlikovanja, predsjednik je predložio da se to učini  

u sastavu: J. Malnar, M. Linić, T. Tondini i I. Bolonić. Zadužio je tajnika da u što većoj mjeri 
čin predaje diploma i odličja ovjekovječi fotoaparatom, kako bi slike bile pohranjene u arhivi 
ali i objavljene u Lovačkom vjesniku. Ocijenio je da mnoga lovačka društva su još uvijek 
neaktivna u pogledu predlaganja za odlikovanja, pa tako mnogi vrijedni lovci do starije dobi 
nisu odlikovani, čak ni odličjem III. reda. Smatra da treba i dalje animirati lovačke udruge da 
predlažu zaslužne članove za odlikovanje prema propisanim kriterijima. 
 
Ad. 8 
 

Predsjednik Saveza se osvrnuo na financijski izvještaj koji je prezentiran iz službe 
knjigovodstva za 2013. godinu, gdje je naglasio da mu određene stavke nisu jasne, kao npr. 
prihodovna i rashodovna strana, jer nisu izjednačene, troškovi tajnika po Ugovoru o djelu u 
koje su uz te troškove uključeni porezi i kazne te još neke stavke. Naveo je da će izvještaj 
biti sagledan po svim stavkama i pripremljen za iduću sjednicu. Iznio je da je stanje na žiro-
računu na dan 31.12.2013. godine bilo 185.00,00 kn, da se poslovalo sa pozitivom od 
5.338,00 kn, da su oročena sredstva od 200.000,00 kn, jer se od prijašnjih 300.000 kn 
moralo odvojiti za plaćanje poreza i novčanih kazni nastalih kod isplate bivšem tajniku. 

Predložio je da se donese Odluka o privremenom financiranju za 2014. godinu prema  
iznosima prihoda i rashoda iz 2013. godine upućujući na potrebu štednje i nikakvog 
povećanja troškova za naredni period. Prijedlog je jednostavno prihvaćen. 
 
 
Ad. 9 
 

Izvješće o članarinama za 2014/15. godinu podnio je tajnik B. Marković. Do danas je  
na temelju prispjele i obrađene dokumentacije o uplatama članarina obrađene su 24 članice 
(lovačke udruge) Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije. Njih 16 još nije dostavilo 
svu dokumentaciju. 
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Napomenuo je da su svi potrebiti materijali koji se odnose na članstvo i na iznose članarine 
dostavljeni svim udrugama prije mjesec dana i da su u zadnje vrijeme požurivani za dostavu 
popunjene dokumentacije. 

Kao što je poznato, članarina po lovcu iznosi 300,00 kuna, od čega 200,00 kuna 
pripada HLS, a 100,00 kuna LS PGŽ-e. Od ukupno 1.993 lovca u obrađene 24 članice,  41 
lovac je oslobođen plaćanja članarine, pa je tako do sada uplaćeno 583.500,00 kuna, od 
čega 194.500,00 ostaje LS PGŽ. Osim toga, udruge su primile 8 novih/starih članova – 
pripravnika za koje članarina iznosi po 1.400,00 Kuna . 

Obrada podataka će se nastaviti po pristizanju dokumentacije. 
Predloženo je da se do 10. ožujka 2014. godine izvrši obrada članarina te da se  

prema tom izvješću izvrši uplata prema HLS-u kako bi lovačka društva koja su svoju 
obavezu izvršila, mogla dobiti markice. Ostala društva koja nisu uplatila članarinu, moći će 
markice dobiti po uplatama svoje članarine. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 10 
 

Pod ovom točkom Predsjednik je upoznao prisutne, da će se iz Županije raspoređivati  
sredstva od lovozakupnina (oko 1.030.000,00 kn) na način da će se savezu dodijeliti oko 
500.000,00 kn a ostatak za potrebe Muzeja u Brodu na Kupi te za izlov nezavičajne divljači 
na Kvarnerskim otocima. 

Skupštini je predložena odluka o članarini koja se ne bi mijenjala u odnosu na  
prethodnu godinu i iznosila bi: 

- za lovce 100,00 kn 
- za pripravnike 400,00 kn 
- za lovce iznad 50 godina članstva – oslobođeni članarine. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
Predloženo je da se izborna Skupština Saveza održi 1.6. ili 8.6. u Opatiji, te da D.  

Mušćo počne sa dogovorima oko njene organizacije. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Predsjednik je upoznao prisutne da je pripremljen prijedlog Zakona o lovstvu koji se  

može pronaći na internetu, pa proziva da se svi prisutni uključe u davanje primjedbi, a sam 
je naveo kako bi koncesije valjalo brisati, a uvesti zakup; dopustiti pojedinačni lov i unutar 
200 m od naselja; uvesti stažiranje; dopustiti iznos iz zemlje trofeje nacionalnih prvaka sa 
obavezom lovca koji je stekao trofej da ga donese na ocjenjivanje prve nacionalne izložbe; 
urediti lov na puha kao lovnu divljač na tradicionalan način i to samo lovcima. 

 
 

Sastanak je završio oko 12,00 sati. 
 

 
Dobra Vam kob, 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 
 
 


